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etreft i?eactjeii t-. Wetsvoorstel nerke D1gr1Je uitaiw

beliihben keinis genomen van het wetsvoorstel Wet Generieke
kgït mn- -rctuur. Graag maken wij hierbij gebnu.ik’.van de geleg ‘eid tot het

van en1cee algemene o kge7vrgen ten aanzien van dit wetsvoorstel:

Hetw voorstel at veel v dermîooiogie o lCF-gebîe& Dit maakt h€t lastig
om direct de vetaaWag te maken naar de p kvan onze lieden en de mogelijke
coeqoenties binnen de con etermïjn goed te kunnen duiden.

2. In het wetsvoorstel wordt een duidelijk onderscheid tussen de toepassing op
‘bestutasorganen’ en ‘aangewezen organisaties dOor OOS gemist. In het
wetsvoorstel lijken de beg1ppen door elkaar te lopea Graag zien wij nader
toegehcht welke verplichtingen met dit wetsvoorstel concreet zouden gaan
gelden voor bestuursorganen en welke voor de aangewezen organisaties.

3. Ons is niet duidelijk hoede invulling van de criteria zal plaatsvinden om onder de
categorie ‘aangewezen organisatie’ te vallen. Graag zouden we hier een nadere
toelichting op ontvangen. Daarnaast is niet gebleken of €f binnen de categorie
aangewezen organisaties nog onderscheid gemaakt gaat worden tussen kleine en
grote organisaties. Voor onze leden is dit onderscheid zeer relevant, omdat het
merendeel van onze leden op dit moment kleinschalig georganiseerd is. Voor
kleine zorgaanbieders zal de impact naar verwachting zeer groot zijn en zouden
zij onevenredig zwaar worden belast.

4. Het wetsvoorstel biedt geen inzicht in de finandJe consequenties. Wij zijn
benieuwd naar de kosten die ermee gemoeid zijn om de praktijken van onze leden
aan de beoogde verplichtingen te kunnen laten voldoen. Daar kunnen wij op basis
van de nu beschikbare informatie geen goede inschatting van maken. Graag
zouden we hier meet details over beschikbaar krijgen.

5. Wij schaffen in dat de softwaresystemen van de praktijken van onze leden op dit
moment onvoldoende uitgerust zijn om de zogeheten ‘polymorfe identiteit’ te
kunnen invoeren. Grootschalige aanpassingen in zowel de software als hardware
systemen lijken hiervoor noodzakelijk. Dit is een complexe aangelegenheid waar
de nodige e)cpertise voor moet worden aangetrokken.

6. We missen in het wetsvoorstel de link naar andere wetgeving op het gebied van
digitale authentificatiemiddelen en privacy. Hoe verhoudt dit wetsvoorstel zich
bijvoorbeeld tot de Wet cliëntenrechten bij elektronische verwerking van
gegevens en de aankomende Europese Algemene Verordening
Gegevensbescherming?

‘ji. Voor zover dit wetsvoorstel wordt aangenomen, pleiten wij voor het opnemen
van een redelijke overgangstermijn voor de aangewezen organisaties om alle
maatregelen te kunnen implementeren.
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Wij hopen dat ii bovenstaande vragen en opmerkingen mee zult nemen in de verdere
uitwerking van het wetsvoorstel. Vanzelfsprekend zijn wij graag tot een nadere toelichting
bereid.
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